
 

Protokół Nr II/2018 

z obrad sesji w dniu 4 grudnia 2018 r. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rakowie przy ulicy 

Ogrodowej 1. 

Obradom sesji przewodniczył Pan Sławomir Gierek – Przewodniczący Rady Gminy Raków. 

Ad.1  Otwarcie sesji. 
Przewodniczący powitał wszystkich zebranych i otworzył obrady sesji. 

W obradach sesji wzięło udział 15 radnych. Lista obecności Radnych i sołtysów stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. Przewodniczący stwierdził quorum. 

W obradach wzięli udział: 

Pan Damian Szpak – Wójt Gminy Raków, 

Pani Anna Pleban – Skarbnik 

Pani Krystyna Urbanowska – Sekretarz. 

Ad.2 Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Pan Sławomir Gierek odczytał proponowany porządek obrad:                                                                                                       

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2018 – 2035, 

2) zmian w budżecie gminy na 2018 r, 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego, 

4) określenia wzorów formularzy deklaracji na podatek rolny, leśny i od 

nieruchomości, 

5) wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej przejazdu i 

przechodu na nieruchomości położonej w Chańczy, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 926/21 stanowiącej własność Gminy Raków, 

6) uchwalenia dokumentu pn „ Roczny program współpracy Gminy Raków z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019”. 

7) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Raków, 

8) powołania stałych komisji Rady Gminy, ustalenia przedmiotu działania oraz składu 

osobowego, 

9) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy , 

10) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

11) podjęcie uchwał w sprawie imiennych składów osobowych komisji stałych i 

wyboru  ich  przewodniczących . 

a) ustalenie imiennego składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów, Ochrony 

Środowiska , Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz jej przewodniczącego. 



b) ustalenie imiennego składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, Oświaty 

Kultury i Bezpieczeństwa oraz wybór jej przewodniczącego. 

 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

W momencie zapytania czy są jakieś wnioski i uwagi co do proponowanego porządku obrad, Radny 

Pan Jerzy Nowak zgłosił uwagę dotyczącą pkt 8 i 11 tj, Powołania  Komisji Stałych. Zwrócił się z 

zapytaniem dlaczego przedstawiono projekty uchwał w sprawie powołania dwóch , a nie trzech 

komisji tak jak to było dotychczas. Wnioskuje by przedyskutować zasadność proponowanych dwóch 

komisji tj; Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa oraz Komisji Budżetu i 

Finansów, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, a konkretnie uszczuplenia o 

jedną komisję ( Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i włączenia jej do komisji 

Budżetu i Finansów.) 

Radny Pan Mariusz Ozdoba poprosił Pana Nowaka o argumentację pozostawienia trzech komisji. 

Pan Jerzy Nowak opierając się na swoim ponad dwudziestoletnim doświadczeniu odparł, że dwie 

Komisje nie  wypełnią wszystkich swoich zadań. W  innych gminach, mając na uwadze zakres prac 

utworzono nawet więcej niż trzy komisje. 

Radna Pani Danuta Król zwróciła się do Przewodniczącego z zapytaniem kto był inicjatorem 

projektu zmniejszenia ilości komisji i jakie argumenty za tym przemawiały. 

Przewodniczący odparł, że wspólnie z Panem Wójtem i Panią sekretarz, mając na uwadze 

oszczędności finansowe oraz powstanie obowiązkowe nowej komisji Skarg Wniosków i Petycji 

uzgodnili, że zmniejszenie stałych komisji do dwóch przy równoczesnym powstaniu nowej komisji 

skarg pozwoli utrzymać wydatki na dotychczasowym poziomie. 

Radna Pani Danuta Król odparła  że ta argumentacja do niej nie przemawia, gdyż prac i zadań w 

komisjach przybywa, a nowo powstała komisja Skarg Wniosków i Petycji wynika z ustawy i nie 

może być traktowana jako komisja stała ,ale obligatoryjna ,podobnie jak Komisja Rewizyjna, 

Pan Wójt Damian Szpak potwierdził potrzebą utrzymania finansów na dotychczasowym poziomie 

i stąd propozycja dwóch komisji stałych. 

Radna Pani Małgorzata Gołyska zwróciła uwagę na dotychczasowe wieloletnie i sprawdzone w 

działaniu trzy komisje stałe uznając, że jakakolwiek dyskusja o zmniejszeniu ich ilości nie jest 

poparta merytorycznymi wskaźnikami, a jedynie chęcią zmniejszenia ilości przewodniczących 

stałych komisji ,przy równoczesnym skomasowaniu prac w proponowanych dwóch stałych 

komisjach. 

Radny Pan Czesław Bęben zwrócił uwagę na fakt, że w związku z brakiem przemysłu na naszym 

terenie jesteśmy raczej gminą rolnicza z rozwijającą się powoli turystyką. Usunięcie Komisji 



Rolnictwa i Ochrony Środowiska, biorąc pod uwagę nacisk na dbanie o środowisko naturalne będzie 

skutkowało marginesowaniem tych zagadnień. 

Radna Pani Teresa Strzelecka wyraziła opinię, iż skomasowanie zagadnień w komisjach stałych 

nie będzie miało żadnego wpływu na jakość powierzonych zadań. 

Sekretarz Pani Krystyna Urbanowska przypomniała radnym, iż w statucie nie są wymienione 

komisja stałe i można je tworzyć tak pod względem ilości jak i powierzonych zadań zgodnie z wolą 

radnych,  To, że istniały trzy komisja stałe wcale nie obliguje rady by nadal istniały trzy a nie np. 

dwie lub cztery. Statut został zmieniony w 2016 r i na jego podstawie nazwy i ilość komisji nie są 

teraz w statucie wymienione 

Przewodniczący Sławomir Gierek poddał pod głosowanie propozycję radnego Pana Jerzego 

Nowaka o utrzymaniu trzech Komisji stałych tj: Komisji Społecznej, Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

Zarządził głosowanie jawne i imienne, polegające na odczytaniu nazwiska radnego z zaznaczenie jak 

głosuje. 

Przystąpiono do głosowania: 

Radny Mariusz Ozdoba – przeciw 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – przeciw 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – przeciw 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – przeciw 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – przeciw 

Radna Daria Hamera – przeciw 

Radna Danuta Król – za 

W wyniku głosowania 9 głosów za i 6 głosów przeciw  poprawka do porządku obrad o 

utrzymaniu trzech komisji stałych została wprowadzona. 

Ad.3 zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji 

Kolejny punkt zatwierdzonego porządku obrad dotyczył zatwierdzenia protokołu z poprzedniej 

sesji. 



Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie. 

ad.4. Podjęcie uchwał. 

1) zmiana WPF na lata 2018-2035 

Skarbnik Pani Anna Pleban poinformowała radnych o zależnościach wprowadzenia zmian w WPF 

ze zmianami w bieżącym budżecie w gminy. Omówiła załączniki do uchwały WPF. 

Następnie przeszła do szczegółowych omówień zmian w zakresie wydatków, dochodów i 

przedsięwzięć. Zwróciła przy tym uwagę na podział pieniędzy bezpośrednio finansowanych z 

budżetu gminy jak również z dofinansowań różnych instytucji ( starostwo, wojewoda, marszałek, 

a także dofinansowań ze środków unijnych. Omówiła zwiększenia i zmniejszenia w tych zakresach 

zgodnie z kontami księgowymi. Wszystkie zmiany wykazane w załącznikach projektu uchwały 

zostały przekazane radnym, jak również w chwili podjęcia uchwały będą w niej widoczne. 

Po omówieniu projektu Pani Strzelecka Teresa zwróciła się z zapytaniem czy w zał. nr 2 

dotyczącym zwiększenia wydatków w dziale 855 o kwotę 4,910 chodzi o jedną rodzinę czy o 

więcej. Pani Skarbnik odpowiedziała, że wniosek o zwiększenia złożył GOPS na podstawie decyzji 

wojewody, Pani Skarbnik nie wie czy to dotyczy jednej rodziny, ale w przerwie możemy poprosić 

GOPS o wyjaśnienie tej kwestii. 

W zwiąku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w 

sprawie zmian w WPF 



Głosowanie przebiegło następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłosnie. 

Przewodniczący zadał pytanie radnym czy są jakieś uwagi, wnioski lub pytanie w stosunku do 

projektów kolejnych uchwał dotyczących zmian w budżecie gminy, średniej ceny skupu do podatku 

rolnego, wzoru formularzy deklaracji podatkowych oraz określenia służebności gruntów- uchwal 

szczegółowo omówionych i przedyskutowanych na komisjach. W wyniku braku pytań zarządził 

kolejne głosowania nad przyjęciem uchwał: 

2) zmian w budżecie gminy na 2018 r 

Głosowanie przebiegało następująco: 

            Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 



Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

3) W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przebieg głosowania w sprawie uchwały o obniżeniu średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego. 

 Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

4) Przebieg głosowania w sprawie uchwały dotyczącej wzorów formularzy deklaracji na 

podatek rolny, leśny i od nieruchomości. Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 



Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

5 ) Następnie przystąpiono do pkt 5  dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej przejazdu i przechodu na nieruchomości położonej w 

Chańczy, oznaczonej numerem ewidencyjnym 926/21 stanowiącej własność Gminy Raków. 

Projekt uchwały omówił pracownik merytoryczny Pan Karol Taborski ,informując zebranych że 

uchwała ma charakter porządkujący , regulujący zaszłości, została zgłoszona na wniosek właścicieli 

nieruchomości nieposiadających dojazdu z działek do drogi publicznej. Wszelkie niezbędne 

formalności zostały przeprowadzone przez właścicieli działek. Służebność będzie miała formę 

odpłatną. Określona została bezterminowo. Przewodniczący Pan Sławomir Gierek zwrócił się z 

zapytaniem czy przypadkiem nie będzie tu miało zastosowanie prawa o zasiedzeniu. Pan Taborski 

odparł iż zgodnie z ustawą służebność podobnie jak dzierżawa. 

            Radny Mariusz Ozdoba - za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

6) Kolejną uchwałę w sprawie uchwalenia dokumentu pn „ Roczny program współpracy Gminy 

Raków z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019”. - omówił Pan Dariusz Jóźwik. 

 Program współpracy zgodnie z ustawą uchwalany jest corocznie po wcześniej przeprowadzonych 



konsultacjach – poinformował Pan Dariusz Jóźwik. Konsultacje do programu odbyły się w dniach 

22 do 26 października. Program udostępniony był na stronie internetowej urzędu gminy oraz na 

tablicy ogłoszeń. Żadne uwagi ani wnioski do projektu programu nie wpłynęły. Głównymi zelami 

programu jest zaktywizowanie stowarzyszeń i innych organizacji pozarządowych do włączenia się w 

działalność dla dobra społeczności lokalnych poprzez różnorodne inicjatywy, metody i formy 

działania. Główne cele priorytetowe na ten rok to popularyzacja kultury i sztuki oraz aktywność 

fizyczna. Organizacje pozarządowe mogą składać w tym zakresie oferty. Na ich realizacje w postaci 

wsparcia od gminy przewidziano kwotę 10 tys złotych na rok. Głos zabrał radny Pan Mariusz 

Ozdoba, który wyraził zdanie iź na tak szeroki obszar działania przy dopuszczalnych metodach i 

formach kwota dofinansowania z gminy jest zbyt mała. Radna Pani Danut Król w pełni zgodziła się 

z radnym Ozdobą, uzupełniła swoją wypowiedź o propozycję stworzenia zespołu ds. współpracy z 

organizacjami pozarządowymi, zorganizowaniem konferencji przy okazji tworzenia programu, 

określania jego priorytetów, a wreszcie w sprawach jego konsultacji. Uważa bowiem ,że wyznaczenie 

tylko jednej osoby do komunikacji międdzy urzędem a organizacjami pozarządowymi nie powoduje 

ożywienia i wzmożenia aktywności na tym polu działania. 

Pan Dariusz Jóźwik zwrócił uwagę, że nikt z przedstawicieli organizacji nie zaangażował się w 

rozmowy poprzez ogłoszone konsultacje nawet w kwestii wysokości proponowanej pomocy. 

Pan Wójt Damian Szpak stwierdził, że zawsze na wniosek organizacji można powoła c taki zespól 

i jeżeli przedstawiciele organizacji zgłoszą taki akces do pana Darka  to stworzy się odpowiedni 

zespół. 

Pani Anna Pleban – skarbnik, poinformowała zebranych,że w ostatnich latach kwota 10 tys złotych 

była w zupełności wystarczająca. Korzystały z niej jedno bądź dwa stowarzyszenia ,a nawet doszło 

do niewykorzystania tej kwoty. Kwota zależy od aktywności organizacji i chęci współtworzenia z 

gminą wspólnych działań. 

Pan Mariusz Ozdoba zwrócił uwagę na ograniczoną współpracę gminy z organizacjami 

pozarządowymi ,wyrażając nadzieję, że w obecnej kadencji zmieni się to na lepsze. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

            Radny Mariusz Ozdoba - za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 



Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

7)    Przewodniczący odczytał projekt uchwały dotyczącej ustanowienia wynagrodzenia dla 

Wójta. 

Propozycja 3.900 podstawa, 17 % za wysługę lat i dodatek funkcyjny w wysokości 1.900 zł oraz 

dodatek specjalny w wysokości 30 % od podstawy i dodatku funkcyjnego. 

Swoje uwagi co do wysokości dodatku 30 % zgłosił radny Pan Stanisław Stemplowski proponując 

dodatek w wysokości najwyższej tj.40%. 

Pan Mariusz Ozdoba poprosił panią sekretarz o przedstawienie widełek wynagrodzenia dla wójta 

zgodnie z obowiązującą ustawą. Sekretarz – Pani Krystyna Urbanowska przedstawiła – w 

gminach, gdzie ilość mieszkańców wynosi do 15 tysięcy, wynagrodzenie zasadnicze może być 

przyznane od 3.400 zł do 4,700 zł, wysługa lat w zależności od indywidualnego stażu -  maksymalnie 

20%,zaś dodatek specjalny od 20 do 40%. od wynagrodzenia zasadniczego i dodatku specjalnego. 

Przewodniczący Pan Sławomir Gierek  zwrócił uwagę radnym, że obecny Wójt jest młodą osobą, 

dopiero rozpoczyna sprawowanie funkcji wójta,ma zatem sporo czasy na wykazanie się,a podnieść 

zarobki rada gminy może w każdej chwili. 

Radny Mariusz Ozdoba zaznaczył, że młody wiek nie ma tu znaczenia. 

Ale doświadczenie i wykazanie się działalnością już tak, wtrącił Przewodniczący. Radny Pan 

Stanisław Stemplowski zgłosił wniosek o przyznanie wójtowi maksymalnego wynagrodzenia tj 

4.700 zł podstawy, 1. 900  zł  dodatku funkcyjnego i 40 % dodatku specjalnego. Radna Pani Danuta 

Król poparła wypowiedź przewodniczącego, iż przyznanie najwyższego z możliwych dodatku 

funkcyjnego oraz najwyższego wynagrodzenia podstawowego jest zbyt wczesne. Wójt ma przed sobą 

pięcioletni okres pracy, a właściwie misji i zawsze będzie można to wynagrodzenie podnieśc. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją radnego Stemplowskiego. 

Przebieg głosowania: 

Radny Mariusz Ozdoba - za 

Radny Stanisław Gratka – przeciw 

Radny Sławomir Gierek – przeciw 

Radny Kazimierz Karwat – przeciw 



Radny Czesław Bęben – przeciw 

Radny Jerzy Nowak – przeciw 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – przeciw 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – przeciw 

Radna Dorota Masternak –za 

Radna Jadwiga Zięcik – przeciw 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – przeciw 

Wniosek p głosami „przeciw” i 6 głosami „za” nie został przyjęty. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wcześniejszy projekt uchwały. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba - przeciw 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – przeciw 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – przeciw 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak –przeciw 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – przeciw 

Radna Daria Hamera – przeciw 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta przy 9 głosach „za” i 6 głosach „przeciw”. 

Na wniosek radnego Mariusza Ozdoby Przewodniczący ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. 

O godzinie 11.30 Przewodniczący ponownie otworzył obrady sesji. 

8) Kolejnym projektem  uchwały był ustanowienie komisji stałych Rady Gminy Raków. 

Przewodniczący, biorąc pod uwagę wniosek złożony przy przyjmowaniu porządku obrad, by 

zachować trzy stałe komisje  poprawił w projekcie uchwały nawy trzech komisji. Proponuje się 



zachowanie nazw i kompetencji komisji tak jak w poprzedniej kadencji . Będą to komisja: 

Komisja Budżetu i Finansów 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju Lokalnego 

Komisja Spraw Społecznych' 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie powołania stałych komisji Rady. 

Głosowanie przebiegało następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba – wstrzymał się od głosu 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – przeciw 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – wstrzymał się od głosu 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała się od głosu 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – przeciw 

Radna Daria Hamera – przeciw 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta przy 9 głosach „za”, 3 głosach „ przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 

się”. 

9)Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do uchwalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej i 

wyboru jej przewodniczącego. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Pan Stanisław Gratka zgłosił do składy komisji radnych: 

Pana Kazimierza Karwata, Panią Małgorzatę Gołyskę i Pana Czesława Bębna. 

Radna Pani Danuta Król zgłosiła kandydaturę Pani Teresy Strzeleckiej, a radna Pani Daria Hamera 

zgłosiła Pana Mariusza Ozdobę. Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie 

Przewodniczący zarządził głosowania nad składem Komisji Rewizyjnej. Głosowanie przebiegło 

następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – za 

Radny Sławomir Gierek – za 



Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Zgodnie ze statutem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada Gminy. 

Pan Sławomir Gierek poprosił o zgłaszanie ze składu Komisji propozycji na Przewodniczącego. 

Radna Pani Danuta Strzelecka zgłosiła kandydaturę Pana Mariusza Ozdoby, który wyraził zgodę. 

Radny Pan Stanisław Gratka zgłosił Pana Kazimierza Karwata, który również wyraził zgodę. Pani 

Danuta Król zgłosiła Panią Teresę Strzelecką, która jednak nie wyraziła zgody na kandydowanie, 

Lista kandydatów została zamknięta i Przewodniczący zarządził głosowanie odrębne na każdego 

kandydata. 

 Za kandydaturą Pana Mariusza Ozdoby głosowano: 

Radny Mariusz Ozdoba – za 

Radny Stanisław Gratka – przeciw 

Radny Sławomir Gierek – przeciw 

Radny Kazimierz Karwat – przeciw 

Radny Czesław Bęben – przeciw 

Radny Jerzy Nowak – przeciw 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – przeciw 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – przeciw 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – przeciw 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 



Radna Danuta Król – wstrzymała się od głosu. 

Wynik głosowania  8 głosów przeciwnych, 6 głosów „za” i 1 głos „wstrzymujący”. 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą Pana Kazimierza Karwata. 

Radny Mariusz Ozdoba –  wstrzymał się od głosu 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się od głosu 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – wstrzymał się od głosu 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała się od głosu 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – wstrzymała się od głosu 

Radna Daria Hamera – wstrzymała się od głosu 

Radna Danuta Król – wstrzymała się od głosu. 

Wynik głosowania 8 głosów „za” i 7 głosów „ wstrzymujących się”. 

Przewodniczący odczytał skład Komisji Rewizyjnej oraz zgodnie z przegłosowaniem poinformował 

,że funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej obejmuje Pan Kazimierz Karwat. W celach 

uchwałodawczych zarządził głosowanie nad uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej 

Przewodniczącego. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 



Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

10) Przystąpiono do uchwalenia składu osobowego i przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji; 

Radny Pan Jerzy Nowak zgłosił do składu osobowego Panią Małgorzatę Gołyskę. Radny Pan 

Mariusz Ozdoba zgłosił Pana Zbigniewa Feldmana, 

Radna Pani Małgorzata Gołyska zgłosiła Panią Danutę Król,, Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na 

pracę w powyższej komisji. 

Przewodniczący  zarządził głosowanie nad składem osobowym komisji. 

Przebieg głosowania: 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za 

Skład Komisji Skarg Wniosków i Petycji został jednogłośnie przyjęty. 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego. Radna Pani Małgorzata Gołyska 

zgłosiła Panią Danutę Król , która wyraziła zgodę, a radny Pan Mariusz Ozdoba zgłosił kandydaturę 

Pana Zbigniewa Feldmana, który również wyraził zgodę. 

Przewodniczący zarządził głosowania nad kandydaturą Pani Danuty Król: 

Radny Mariusz Ozdoba –  wstrzymał się 

Radny Stanisław Gratka –  za 



Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – wstrzymał się 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała się 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – wstrzymała się 

Radna Daria Hamera – wstrzymała się 

Radna Danuta Król – za. 

Za kandydaturą Pani Danuty Król głosowało 9 radnych, wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

Głosowanie nad kandydaturą Pana Zbigniewa Feldmana: 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  wstrzymał się 

Radny Sławomir Gierek – wstrzymał się 

Radny Kazimierz Karwat – wstrzymał się 

Radny Czesław Bęben – wstrzymał się 

Radny Jerzy Nowak – przeciw 

Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się 

Radna Małgorzata Gołyska – przeciw 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – wstrzymał się 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – wstrzymała się 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – wstrzymała się. 

Za kandydaturą Pana Zbigniewa Feldmana głosowało 5 radnych, wstrzymało się od głosu 8 radnych 

a 2 było przeciw. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, 

Petycji i Wniosków oraz na podstawie głosowania stwierdził iż Przewodniczącą Komisji zostaje Pani 

Danuta Król Radni przystąpili do głosowania nad uchwałą. 



Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – wstrzymał się 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za . 

11)Radna Pani Danuta Król przed zapisywaniem się radnych do trzech komisji stałych biorąc pod 

uwagę swoje doświadczenie i umiejętności, a następnie przed przystąpieniem do wyboru 

przewodniczących komisji,  zwróciła się do Rady z apelem ,aby przynajmniej jedna z komisji została 

obsadzona przewodniczącym z opcji PIS-u , która stanowi mniejszość w radzie i samodzielnie nie 

jest w stanie przegłosować swojego kandydata. Prosiła by radni podeszli do zagadnienia ze 

zrozumieniem i z szacunkiem również do wyborców, którzy głosowali na tych kandydatów. Taki 

wybór ułatwi współpracę i zrozumienie. Bardzo prosi by wszyscy przemyśleli swoje decyzje przed 

głosowaniem i rozważyli jej propozycję.   Przewodniczący poprosił radnych o zapisywanie się do 

komisji w której chcieliby pracować, informując że można się zapisać maksymalnie do trzech, a 

minimum do jednej, W związku z tym zarządził 10 minutową techniczną przerwę w obradach. Po 

zakończeniu przerwy Przewodniczący kolejno odczytał składy osobowe komisji, a następnie 

zarządził głosowania nad wyborem ze składu ich przewodniczących. 

11a) I tak w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony środowiska i Rozwoju Gospodarczego weszli: 

Czesław Bęben, Dorota Masternak, Jerzy Nowak, Mirosław Ambroziński, Kazimierz Karwat i 

Zbigniew Feldman. Głosowanie nad składem komisji przebiegło jednogłośnie za. Radna Pani Teresa 

Strzelecka zaproponowała na przewodniczącą komisji Panią Dorotę Masternak, a radny Pan Jerzy 

Nowak zaproponował Pana Czesława Bębna. Kandydaci wyrazili zgodę. Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad kandydaturą Pani Doroty Masternak 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  wstrzymał się 



Radny Sławomir Gierek – przeciw 

Radny Kazimierz Karwat – wstrzymał się 

Radny Czesław Bęben – wstrzymał się 

Radny Jerzy Nowak – wstrzymał się 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – wstrzymała się 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – wstrzymał się 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – wstrzymała się 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – wstrzymała się. 

Wyniki głosowania – 6 głosów „za”, 1 przeciw, 8 wstrzymujących się. 

Głosowanie nad kandydaturą Pana Czesława Bębna przebiegło następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba –  przeciw 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – przeciw 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała się 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – wstrzymała się 

Radna Daria Hamera – wstrzymała się 

Radna Danuta Król – wstrzymała się. 

Razem  8 głosów „za,” 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”. 

Przystąpiono do przegłosowania składu osobowego komisji oraz wyboru przewodniczącego Pana 

Czesława Bębna, 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 



Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za . 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

11 b) Skład osobowy Komisji Spraw Społecznych: 

Mariusz Ozdoba, Małgorzata Gołyska, , Danuta Król, Jerzy Nowak, Jadwiga Zięcik, Stanisław 

Gratka. Sklad osobowy komisji został przyjęty jednogłośnie.Pan Stanisław Gratka zaproponował 

kandydaturę  Pani Małgorzaty Gołyska, a Pani Dorota Masternak Pana  Mariusza Ozdobę.  Kandydaci 

wyrazili zgodę. 

Za  Panią Małgorzatą Gołyską głosowano: 

Radny Mariusz Ozdoba –  przeciw 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – wstrzymał się 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała się 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – wstrzymała się 

Radna Daria Hamera –wstrzymała się 

Radna Danuta Król – za. 



Za Panią Małgorzatą Gołyską głosowano – 9 głosów „za”, „przeciw” 1 głos, wstrzymujących się – 5 

głosów. 

Głosowanie nad kandydaturą Pana Mariusza Ozdoby przebiegały następująco: 

Radny Mariusz Ozdoba –  wstrzymał się 

Radny Stanisław Gratka –  wstrzymał się 

Radny Sławomir Gierek – wstrzymał się 

Radny Kazimierz Karwat – wstrzymał się 

Radny Czesław Bęben – wstrzymał się 

Radny Jerzy Nowak – przeciw 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – przeciw 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – wstrzymał się 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – wstrzymała się 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – wstrzymała się. 

8 wstrzymujących,  5 „ za” i 2 przeciw. 

Przewodniczący odczytał skład osobowy Komisji oraz poinformował, że w wyniku głosowania 

przewodniczącą komisji została Pani Małgorzata Gołyska. Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

uchwałą. 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 



Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za . 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

11c) Skład osobowy Komisji Budżetu i Finansów; Mirosław Ambroziński,Teresa Strzelecka, 

Stanisław Stemplowski, Daria Hamera,Jadwiga Zięcik, Mariusz Ozdoba, Stanisław Gratka. Skład 

osobowy przyjęto jednogłośnie. 

Radny Pan Jerzy Nowak zgłosił na przewodniczącego komisji Pana Mirosława Ambrozińskiego, 

doświadczonego , pełniącego tą funkcję w poprzedniej kadencji. Pan Ambroziński wyraził zgodę. 

Radna Pani Danuta Król zgłosiła Panią Teresę Strzelecką, prosząc o oddanie na nią głosu, o co 

apelowała już wcześniej,.Podkreśliła, że pani Teresa w poprzedniej kadencji uczestniczyła w pracach 

tej komisji. 

Głosowanie nad kandydaturą Pani Teresy Strzeleckiej: 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  wstrzymał się 

Radny Sławomir Gierek – wstrzymał się 

Radny Kazimierz Karwat – wstrzymał się 

Radny Czesław Bęben – wstrzymał się 

Radny Jerzy Nowak – wstrzymał się 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – wstrzymała się 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – wstrzymał się 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – wstrzymała się 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za. 

7 głosów „Za” przy 8 wstrzymujących. 

Przystąpiono do głosowania nad kandydaturą Pana Mirosława Ambrozińskiego: 

Radny Mariusz Ozdoba –  przeciw 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat –za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 



Radny Zbigniew Feldman – wstrzymał się 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – przeciw 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – wstrzymała  się 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – wstrzymała się 

Radna Daria Hamera – wstrzymała się 

Radna Danuta Król – przeciw 

8 „za”, 3 „przeciw” i „wstrzymujące” 

Przewodniczący ponownie odczytał skład osobowy Komisji oraz poinformował, iż w wyniku 

głosowania przewodniczącym komisji został Pan Mirosław Ambroziński. Zarządził głosowanie nad 

uchwałą: 

Radny Mariusz Ozdoba –  za 

Radny Stanisław Gratka –  za 

Radny Sławomir Gierek – za 

Radny Kazimierz Karwat – za 

Radny Czesław Bęben – za 

Radny Jerzy Nowak – za 

Radny Zbigniew Feldman – za 

Radna Małgorzata Gołyska – za 

Radny Stanisław Stemplowski – za 

Radny Mirosław Ambroziński – za 

Radna Dorota Masternak – za 

Radna Jadwiga Zięcik – za 

Radna Teresa Strzelecka – za 

Radna Daria Hamera – za 

Radna Danuta Król – za . 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

5. Wolne wnioski i zapytania 

O zabranie głosu poprosiła Radna Małgorzata Gołyska. W swojej wypowiedzi zwróciła uwagę, a 

zarazem poprosiła, by radni byli informowani o odbywających się odbiorach inwestycji. Był odbiór 

drogi na Radostowie o którym , jako radna dowiedziała się po fakcie. W imieniu rodziców dzieci ze 

szkoły w Szumsku poprosiła o rozważenie możliwości zamontowania progów zwalniających bądź 

lepszego oznakowania , tak by bezpieczeństwo dzieci w pobliżu szkoły było odpowiednie. 



Następnie poruszyła sprawę wyboru na ostatniej sesji przewodniczącego rady. Mianowicie doszły do 

niej informacje, że wybory zostały źle przeprowadzone. Zwróciła się z zapytaniem do radnego 

Ozdoby, dlaczego skoro teraz ma jakieś wątpliwości nie zgłosił  się do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Przypomniała, iż wszystkie dokumenty takie jak karty do głosowania, nagrania z obrad sesji są 

zawsze dla radnych do wglądu i może należało zacząć od ich sprawdzenia, a nie rozgłaszać, że głosy 

zostały źle policzone.  

Radny Mariusz Ozdoba stwierdził, że istnieją takie wątpliwości, które należy sprawdzić, ale nie 

rozgłaszał żadnych informacji ,że wybory były źle przeprowadzone, ma jedynie uwagi co do ilości 

ważnych głosów, które w końcowym efekcie i tak niczego nie zmieniają. 

Przewodniczący zaproponował by po zamknięciu obrad sesji wszyscy radni pozostali i wspólnie 

zostaną przeglądnięte karty z głosowania, tak by rozwiać wszelkie wątpliwości. Zostanie z tego 

sporządzona notatka i umieszczona w aktach biura rady. 

Następnie Radny Pan Stanisław Stemplowski zgłosił potrzebę umieszczenia na drodze na Mochę 

przy zakręcie lustra w celu polepszenia widoczności. Zwrócił również uwagę na zakrzaczenia na 

drodze z Rakowa do Rakówki. Wspomniał o potrzebie lamp ulicznych na końcu Jamna i na Rakówce 

za pomnikiem .Nadmienił również o potrzebach remontu dróg na trasie Mocha – Szumsko i Pułaczów 

Rakówka. Zwrócił również uwagę na konieczność postawienia tablicy Pułaczów II z numerami 

posesji, a także o potrzebie ustawienia znaku tonażowego w Szumsko Kolonii. Wspomniał również 

o budowie wodociągu w Rakówce. 

Radna Pani Dorota Masternak wspomniała o potrzebie likwidacji zakrzaczeń na drodze w Zalesiu w 

kierunku Poręby oraz o oznakowaniu posesji na skrzyżowaniu w kierunku Modrzewiny. 

Radna Pani Teresa Strzelecka zwróciła się z zapytaniem co do tej pory zostało zrobione przy 

przebudowie Sali gimnastycznej w Ociesękach. Jakie kwoty zostały już wypłacone, a także zapytała 

się o modernizację oświetlenia ulicznego i wymianę żarówek na ledowe. Poinformowała także 

zebranych iż został utworzony Klub Radnych PIS-u składając się z 6 radnych. 

Radny Pan Kazimierz Karwat zgłosił pilną potrzebę zabezpieczenia mostu w Dębnie, gdyż bobry 

zbudowały tam tamę na wysokość około 2 m i powstał wodospad podmywający filary mostu. Ponadto 

poprosił, by dowozić dzieci z msc Drogowle Nowiny (7 dzieci) – autobus nie dojeżdza do Nowin. 

Zwrócił również uwagę, by zgłaszać najpilniejsze tematy, a nie wszystkie bolączki na raz, mając na 

uwadze  ogrom spraw kierowanych do wójta już na samym początku jego kadencji. 

Radny Pan Jerzy Nowak zgłosił potrzebę przeniesienia wiaty przystankowej w Ociesękach. 

Radny Pan Czesław Bęben poprosił o ustawienie wiaty przystankowej  koło tartaku w Nowej Hucie , 

zamiast na Łukawie. 

Pan Wójt poprosił radnych, by wszelkie wnioski i sprawy zgłaszali na piśmie do sekretariatu przed 

sesjami. Po zapoznaniu się z nimi będzie na nie odpowiadał na kolejnych sesjach. 



Radna Pani Teresa Strzelecka ,poinformowała, że drogą z Rakówki do Rakowa przewożone są 

ogromne tonażowo ilości drzew i mieszkańcy zgłaszają obawy co do jej uszkodzenia. 

Radna Pani Danuta Król poprosiła o wyjaśnienie w temacie dofinansowania remontu figurki 

Chrystusa Frasobliwego na ulicy Bardzkiej. 

Pani Skarbnik, a następnie |Pan Wójt, podkreślili, iż dofinansowanie otrzymaliśmy, ale musimy 

zrealizować to zadanie do końca roku, a czasu jest niewiele , tym bardziej że nie zgłosił się na przetarg 

żaden wykonawca. Zatem jest wysoko prawdopodobne, iż dofinansowanie będzie trzeba zwrócić. To 

jest 16 tys. złotych. 

Radna Pani Teresa Strzelecka złożyła wniosek o obniżenie stawek diet dla Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodniczących i Przewodniczących Komisji do rozpatrzenia na najbliżej sesji. 

Radny Pan Mariusz Ozdoba wrócił do tematu protokołu komisji Skrutacyjnej prosząc o wyjaśnienie 

tego zaraz. Pani Danuta Król i Pani Strzelecka przychyliły się do tego wniosku. Radna Pani Danuta 

Król poprosiła Panią Sekretarz o wyjaśnienie sposobu głosowania. Sekretarz wyjaśniła ze każdy 

radny mógł oddać tylko jeden głos. 

Przewodniczący zapowiedział, sprawdzenie bezpośrednio po sesji dokumentacji z 

przeprowadzonego głosowania przy udziale wszystkich radnych i sołtysów obecnych na sesji. 

Radny Pan Stanisław Stemplowski zwrócił się z zapytaniem do radnych poprzedniej kadencji 

dlaczego nie załatwiali zgłaszanych dzisiaj spraw wcześniej. 

Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

Protokółowała 

Krystyna Jóźwik                                                                              

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                            Sławomir Gierek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


